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a r m a n m e l i . i r

 مصدومیت بالاخره 
»مرادی«   را   از   پا   انداخت

ایسنا: سهراب مرادی وزنه بردار دسته ۹۶ 
کیلوگرم ایران به دنبال گرفتن سهمیه المپیک 
توکیو بود و آخرین امید او برای اینکه این سهمیه 
را به دست آورد، مسابقات گزینشی المپیک 
کلمبیا بود. او به فاصله بیست روز پس از مسابقات 
قهرمانی آسیا، در یک مسابقه پرفشار و سنگین 
دیگر شرکت کرد و روی تخته مسابقات گزینشی 
المپیک کلمبیا رفت تا شانس خود را برای 
گرفتن سهمیه افزایش دهد. از این رو باید در 
این مسابقات رکورد ۳۸۸ کیلوگرم را به ثبت 
می رساند. این وزنه بردار همانند قهرمانی آسیا 
یکضرب را با وزنه ۱۷۰ کیلوگرم آغاز کرد که از 
همان ابتدا  مشخص بود فشار زیادی را زیر این 
وزنه تحمل می کند چراکه داوران اولین حرکت او 
را خطا گرفتند. در حرکت دوم وزنه ۱۷۰ کیلوگرم 
را زد و چراغ سفید هم گرفت اما احساس درد 
شدیدی در مچ دست داشت.  مصدومیت او به قدر 
جدی بود که  از حرکت سوم یکضرب و دوضرب 
انصراف داد. او با از دست دادن امتیاز این مسابقه، 
با المپیک توکیو وداع کرد. یکی از نکاتی که مطرح 
شده این است که با توجه به فاصله کم قهرمانی 
آسیا تا مسابقات کلمبیا، فرصت ریکاوری برای 
مرادی کم بوده است . از طرفی  سفر به کلمبیا هم 
با توجه به مسیر پروازی طولانی که دارد خستگی 
زیادی برای او به همراه داشته است. از این رو آغاز 
رقابت با وزنه ۱۷۰ کیلوگرم قدری سنگین بوده 
است و باید با وزنه کمتری رقابت را شروع می کرد. 
تنها کسی که می تواند به این مساله پاسخ بدهد و 
شرایط سهراب مرادی را قبل از وزنه زدن توضیح 
دهد، محمدحسین برخواه سرمربی تیم ملی 
است. سهراب مرادی در مسیر کسب سهمیه 
المپیک مصدومیت های زیادی را پشت سر 
گذاشت، دو بار از ناحیه کتف مصدوم شد که او را 
برای درمان راهی آلمان کرد. سپس از ناحیه کمر 
و پشت ران پا هم آسیب دیدگی های جدی داشت 
و اکنون مصدومیت آخر که از ناحیه مچ دست بود، 
او را از پا انداخت و شانس رفتن به المپیک را از این 

وزنه بردار گرفت.

خارجازمستطیلسبز

 »آزمون« مورد توجه 
باشگاه های اروپایی

سردار آزمون مهاجم ملی پوش کشورمان و 
عضو باشگاه زنیت با درخشش به همراه تیمش 
در لیگ روسیه این روزها در نقل وانتقالات 
تابستانی مورد توجه باشگاه های فوتبال اروپا 
قرار گرفته است. والنسیا، سویا، میلان، آ.اس 
رم، آرسنال، چلسی، آتالانتا و دورتموند بخشی 
از تیم های سرشناس اروپایی هستند که طبق 
ادعای رسانه های روسیه به دنبال جذب ستاره 
ایرانی هستند. اما سرگی سیماک سرمربی زنیت 
تمام این پیشنهادات به سردار را شایعه دانست 
و گفت: تا به امروز هیچ پیشنهاد جدی برای 
جذب آزمون و دیگر بازیکنان به دست ما نرسیده 
است. شاید پیشنهادات بعدا بیایند. تصمیم خود 
بازیکن تعیین کننده است و نباید بازیکنی مجبور 
به بازی در زنیت باشد. البته رسیدن پیشنهاد 
از باشگاه های مطرح اروپا برای بازیکنان لیگ 
روسیه قدمی رو به جلو برای بازیکنان به شمار 

می آید. 

خـــبر

دیـــدگــاه

وزنه برداران کشورمان به مسابقات جهانی پاراوزنه برداری 
تایلند رفتند و خوش درخشیدند. همه جواز حضور در 
پاراالمپیک را دارند و در این مسابقات هم بسیار عالی ظاهر 
شدند؛ اما نکته قابل توجه شرایط تمرینی وزنه برداران ما با 
توجه به شیوع کروناست. آنها مدت ها از تمرینات و اردو های 
تیم ملی دور بوده اند و در ادامه با پیگیری هایی که صورت 
گرفت، توانستیم از سوی ستاد مبارزه با کرونا در ورزش مجوز 
برپایی اردوی وزنه برداران جانبازان و معلولان را بگیریم و چند 
مرحله اردو در تهران و جزیره کیش زیرنظر کادرفنی برای 
ملی پوشان برگزار کنیم تا تمرینات خود را به خوبی دنبال 
کنند. اعزام به مسابقات جهانی تایلند برای ورزشکاران و 
کادرفنی در این موقع از زمان بسیار مهم و لازم بود تا بتوانند 
بعداز چند ماه تمرین هم خود و هم رکورد های خود را محک 
بزنند؛ چرا که وزنه برداری یک رشته رکوردی است. در این 
دوره از مسابقات جهانی هم وزنه برداران عملکرد بسیار خوبی 
داشتند و وزنه های خوبی را ثبت کردند. با کادرفنی تیم ملی هم 
که صحبت می کردم از این موضوع رضایت کامل داشتند. خدا 
را شاکریم که توسط ۶ اعزامی تیم ملی، ۵ مدال طلا و یک نقره 
کسب شد و روح ا... رستمی هم توانست در وزن ۰۸ کیلوگرم 
رکورد جهان را جابه جا کند. اینها همه نویدبخش روز های خوب 
برای وزنه برداری جانبازان و معلولان است. همه ۶ نماینده ما در 
پاراالمپیک عناوین مختلف پاراآسیایی، جهانی و المپیک دارند 
و برنامه ریزی کادرفنی تیم ملی وزنه برداری جانبازان و معلولان 
به نوعی است که بتوانیم قهرمانی پاراالمپیک ۲۱۰۲ لندن را به 
لطف خدا در پاراالمپیک توکیو نیز تکرار کنیم؛ چرا که دور از 
دسترس نیست، هر چند همه کشور ها تمرین می کنند و با تمام 
قدرت در پاراالمپیک حاضر خواهند شد، اما من به وزنه برداران 
کشورمان اعتقاد دارم و امیدوارم بتوانند عنوان قهرمانی را 
برای تیم ملی کشورمان در توکیو تکرار کنند. مدال های 
فوق سنگین وزنه برداری جانبازان و معلولان سال ها بر گردن 
مرحوم سیامند رحمان بود. او هم برای کشورمان مدال کسب 
می کرد و هم رکورد جهان را در اختیار داشت. پورمیرزایی قبل 
از اعزام به مسابقات جهانی، استرس زیادی داشت که مطمئنم 
با گرفتن مدال طلا در مسابقات جهانی تایلند اعتمادبه نفس و 
روحیه بالایی کسب کرده است و در ادامه تمرینات خود را بهتر 
از قبل پیش خواهد برد تا در پاراالمپیک هم بتواند مدال خوش 
رنگ طلا را به دست آورد. خود پورمیرزایی هم می داند که با 
برنامه درست کادر فنی و تمرینات دقیق و تمرکز می تواند با 
یک رکورد خوب، در پارالمپیک هم مدال طلا را بگیرد و هم 
از عناوین مرحوم سیامند رحمان دفاع کند. در خصوص دادن 
پاداش به ملی پوشان پاراوزنه برداری قبل از اعزام به مسابقات 
صحبت هایی کرده ایم و قرار است پاداشی به ورزشکاران تا 
قبل از المپیک داده شود تا روحیه ورزشکاران دوچندان شود.  

دفاع از عنوان »سیامند رحمان« 

    زوج ستاره
دو تیم دورتموند و لایپزیگ در فینال رقابت های جام حذفی 
آلمان به مصاف یکدیگر رفتند؛ مسابقه ای که در آن زنبورها به 
پیروزی 4 بر یک  رسیدند تا به قهرمانی جام حذفی دست یابند. 
هالند و سانچو، 2 ستاره دورتموند، از عوامل اصلی قهرمانی این 

تیم در جام حذفی آلمان بودند.

        دلجویی
تعدادی از هواداران نساجی و مردم قائمشهر به استقبال 
جواد نکونام سرمربی سابق تیم شان رفتند و از وی عذرخواهی 
کردند. نکونام که موفق شده بود نساجی را پس از 24 سال به 
لیگ برتر برساند، در فصل قبل و دیدار مقابل این تیم با شعارها 

و صحبت های ناپسندی از روی سکوها مواجه شده بود. 

         حق فسخ عجیب 
نیکو گونزالس که  از 12 سالگی در آکادمی فوتبال لاماسیا 
حضور دارد قراردادش را تا 2024 تمدید کرد و رقم فسخ 
قراردادش نیز 500 میلیون تعیین شده است که این حتی 
بیشتر از رقم فسخ قرارداد آنسو فاتی است و نشان می دهد 
که آبی اناری ها حساب ویژه ای روی این بازیکن باز کرده اند.

ت
شــ

سنو
عک

سپاهان  و  پرسپولیس  تیم های  دیدار 
حواشی زیادی داشت. بهادر عبدی بازیکن 
سابق پرسپولیس در خصوص این مساله و البته 
دستیاران گل محمدی و مجیدی صحبت کرد. 
و پرسپولیس چه نظری دارید؟ در مـــورد حـواشی بازی سپاهان 
فکر می کنیم ایـــن حــواشی از ماجرای 
قهرمانی ما با گل سپهر حیدری در دقیقه ۹۶ 
شروع شد. در هر صورت این اتفاقات زیبنده دو 
تیم نیست و باید نتیجه در زمین رقم بخورد. 
فیلم ها را که نگاه می کردم، مشاهده کردم 
بازیکنان باتجربه سپاهان مثل پیام نیازمند، 
سروش رفیعی، سجاد شهباززاده در این 
موضوع دخیل نبودند و محمد محبی جوان 
که چندسالی است در لیگ برتر حضور دارد با 

سیدجلال برخورد درستی نداشتند.
  در خـــصوص جـدایی فراز کمالوند 
و ثاثیر آن روی نتیجه گیری استقلال چه 

نظری دارید؟
 به هیچ وجه جدایی یک مربی تاثیری روی 
نتیجه گیری یک تیم نخواهد داشت هرچند 
آقای کمالوند مربی خوبی است و من شاگرد 
ایشان نیز بوده ام. اما فرهاد مجیدی سال 

گذشته بدون حضور او نتایج خوبی گرفت. 
 کـــمالوند از استقلال جدا شد ولی  
حمید مطهری ترجیح داد در پرسپولیس 

بماند!
این یک بحث شخصی است و به خود فرد 
بستگی دارد. به نظرم هر سرمربی برای موفقیت 
خود به یک مربی با شخصیت مثل حمید 
مطهری نیاز دارد و همیشه پشت سرمربی 
تیم بوده است. مطمئن هستم روزی به عنوان 
سرمربی روی نیمکت پرسپولیس خواهد 

نشست و به موفقیت های زیادی می رسد.

گفــتوگــو
بهادر  عبدی: 
 »مطهری« 

روزی سرمربی 
پرسپولیس می شود! 

فوتبالداخلی
ایلنا: پس از چند روز گمانه زنی سرانجام رایان تفضلی مدافع 
تیم وایکمپ واندررز به ایران سفر کرد، آن هم پس از پست 
پرماجرای خود که احتمالات زیادی را در شبکه های اجتماعی 
و رسانه های مختلف مطرح کرده بود و حتی این گمانه زنی 
مطرح شده بود که شاید او قصد داشته باشد تا در فصل آینده 
در لیگ برتر ایران و در تیمی مانند پرسپولیس به میدان برود. 
با این حال دیگر گمانه زنی درباره سفر تفضلی به ایران، حضور 
او در فهرست دراگان اسکوچیچ برای اردوی پیش روی تیم ملی 
است؛ اما با توجه به این که در اردوی جدید تیم ملی احتمالا 
خبری از بازیکنان جدید نخواهد بود و بعید به نظر می رسد تغییر 
بزرگی در فهرست اسکوچیچ ایجاد شود، حضور تفضلی در 
اردوی تیم ملی بعید است. اگرچه باید منتظر نظر نهایی دراگان 
اسکوچیچ ماند و دید که او چه نظری دارد و اعلام فهرست 
بعدی تیم ملی به گمانه زنی ها درباره مدافع ایران- انگلیسی 

وایکمپ واندررز پایان خواهد داد.

 هافبک اسپانیایی ویسل کوبه عنوان کرد دوست دارد همچنان 
به بازی کردن ادامه دهد و نمی خواهد به خاطر مصدومیت مجبور 
به بازنشستگی نشود. آندرس اینیستا هافبک اسپانیایی قرارداد 
خود را برای دو فصل دیگر تمدید کرد. این بازیکن ۳۷ ساله اعلام 
کرد دو ســال دیگر در این تیم بازی خواهد کرد. اینیســتا بعد از 
تمدید قرارداد با ویسل کوبه گفت: انگیزه زیادی برای همکاری با 
تیم کوبه داشتم و خوشحالم دو سال دیگر نیز بازی می کنم.  من 
می خواهم کسی باشم که تصمیم می گیرد که چه وقت بازنشسته 
شــوم. من نمی خواهم مصدومیت من را مجبور به بازنشستگی 
کند. قهرمان جام جهانی ۲۰۱۰ با قراردادی به ارزش ۳۰ میلیون 
دلار در ســال  ۲۰۱۸ به کوبه پیوســت. او به کوبــه که در حال 
حاضر در رده پنجم لیگ ژاپن اســت کمک کرد تا به نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا در سال گذشــته صعود کند. اینیستا که در 

آوریل ۲۰۱۹ به عنوان کاپیتان کوبه انتخاب 
شــد، پس از پارگی تاندون ران راست 
برای چند ماه از میادین دور بود. پس از 

جراحی در بارسلونا ، او در ماه آوریل 
به تمرینات بازگشت. این بازیکن در 
ادامه صحبت های خود گفت:  پروژه 

ما در تیم ویســل کوبه در مسیر 
درست پیش می رود. آنچه مهم 
است این اســت که ما همیشه 

به عنوان یک باشگاه با کیفیت 
عالی کار کنیم. اینیستا 

از محبوبیــت زیادی 
در ژاپن برخــوردار 

است و به عقیده 
تحلـیـلـــگران 
وی بــیـــش از 

۱۰۰ میلیــون دلار از 
روش های مختلف تجاری برای تیم 
ویسل کوبه درآمدزایی کرده است.

بینالملل

حسینرضازاده
رئیس انجمن پاراوزنه برداری

فرهاد مجیدی در مصاحبه قبل از دربی، به شدت از رئیس ایفمارک 
)کمیته پزشکی سازمان لیگ( به علت صادرنشدن کارت مسابقه 
پزشک تیمش انتقاد کرد. سرمربی آبی پوشان با اعتراض به زهره 
هراتیان گفت: می گویند دکتر تیم ما نمی تواند روی نیمکت باشد. من 
با ایشان در بازی های المپیک  آشنا شدم و در لیگ قهرمانان آسیا با ما 
بود. من دکتر سابق تیم را به خاطر مسائلی که در عربستان به وجود 
آمد، کنار گذاشتم و الان خانم هراتیان اجازه حضور آقای آبادی 
)پزشک کنونی باشگاه( را نمی دهد. خانم هراتیان چرا باید برای 
نیمکت من تصمیم بگیرد؟ بعداز این اظهارات، زهره هراتیان در مقام 
دفاع از خود برآمد و اعلام کرد که دکتر آبادی، دندانپزشک است و 

طبق قوانین، او اجازه حضور روی نیمکت استقلال را ندارد. با اظهارات 
مسئول ایفمارک، باشگاه استقلال با انتشار مدارک پزشکی دکتر 
آبادی شامل دو مدرک همزمان پزشکی و دندانپزشکی با تخصص 
جراحی فک و صورت و... اعلام کرد که او هیچ مشکلی برای همراهی 
استقلال ندارد. ساعاتی بعداز این اتفاقات، دکتر توحید سیف برقی، 
رئیس کمیته پزشکی فدراسیون در خصوص وضعیت پزشک استقلال 
و اظهارات زهره هرایتان )رییس ایفمارک( گفت: باید بگویم ایشان 
دارای دو مدرک همزمان پزشکی و دندانپزشکی با تخصص جراحی 
فک و صورت هستند. ایشان از سال ۱۹۹۴ در دانشگاه هامبورگ، 
دوره های پزشکی را پشت سر گذاشته و به عنوان پزشک عمومی از 

سال ۲۰۰۱ فعالیت خود را در آلمان آغاز کرده و چون علاقه به رشته 
تخصصی در جراحی فک و صورت داشته، با گرایش به این رشته در 
دوره های تخصصی و فوق تخصصی تحصیلات عالیه را طی کرده است. 
وی افزود: پزشک اسبق تیم امید هنگام حضور در کنار تیم ملی امید، 
کلیه مدارک تحصیلی خود را به زبان آلمانی در اختیار کمیته پزشکی 
قرار داد و این مدارک بعداز ترجمه رسمی به انگلیسی و نیز رویت 
اصل مدارک به زبان آلمانی، مورد استعلام از نظام پزشکی جمهوری 
اسلامی ایران قرار گرفت که بعداز تایید توسط نظام پزشکی و رویت 
مجدد اصل پروانه کار پزشکی، مجوز حضور در تیم ملی امید را کسب 
کردند. گفتنی است طبق اعلام رئیس مرکز پزشکی سازمان لیگ 
فوتبال ایران )ایفمارک(، در استعلام صورت گرفته از مدارک نظام 
پزشکی، دکتر آقامحمدآبادی به عنوان دندان پزشک معرفی شده و 

مدارک پزشکی خود را دیرتر از زمان قانونی ارائه کرده بود.

ماجرای پزشک تیم استقلال چیست؟

آرمان ملی: روزگذشته در مهمترین دیدار 
هفته بیست وسوم لیگ برتر تیم های استقلال 
و پرسپولیس نودوپنجمین دربی پایتخت را در 
ورزشگاه آزادی برگزار کردند. این بازی در حالی 
با برتری یک بر صفر شاگردان گل محمدی و 
صدرنشینی پرسپولیس به پایان رسید که دقایق 
اضافه با درگیری بازیکنان و حضور کادرفنی در 

زمین همراه شد! 
گزارش بازی

بازی پرسپولیس و استقلال ساعت ۱۹و۳۰ در 
ورزشگاه آزادی شروع شد. دقیقه یک سیاوش 
یزدانی با زدن توپ مانع شروع زودهنگام بازی از 
سوی پرسپولیسی ها شد. دقیقه ۴ مهدی قائدی 
نتوانست از ریباند توپ استفاده کند و گل بزند. 
دقیقه ۱۲ سوت داور مسابقه باعث شد نیمکت 
استقلالی ها اعتراض کنند. دقیقه ۲۱ مظاهری 
دروازه بان استقلال در زمان دفع توپ آسیب دید و 
بازی به علت مداوای این بازیکن متوقف شد. دقیقه 
۳۲ ضربه ارسالی میلیچ را مدافعان پرسپولیس دفع 
کردند. دقیقه ۳۷ ارسال ترابی را ارسلان مطهری 
راهی کرنر کرد. دقیقه ۳۹ ریگی با تکل مانع 
پیشروی ترابی به سمت دروازه استقلال شد. دقیقه 
۴۲ نوراللهی به خوبی توپ ارسالی میلیچ را دفع 
کرد. دقیقه ۴۴ خطای نادری روی شهریار مغانلو 
گرفته شد. دقیقه ۴۵ خطای وریا غفوری روی ترابی 
از سوی داور گرفته نشد. داور مسابقه ۲ دقیقه 
وقت اضافی برای نیمه اول بازی گرفت. دقیقه ۴۶ 
برخورد آل کثیر و مرادمند را داور به سود استقلال 
گرفت. نیمه اول بازی با نتیجه تساوی بدون گل 
به پایان رسید. دقیقه ۵۵ عیسی آل کثیر روی 
ریباند توانست دروازه استقلال را باز کند. دقیقه 
۵۸ آل کثیر روی زمین افتاد، اما بازیکنان استقلال 
بدون توجه به این موضوع بازی را ادامه دادند. 
دقیقه ۶۴ شوت دیاباته از بالای دروازه پرسپولیس 
به بیرون رفت. دقیقه ۶۵ حامد لک به علت تعلل 
در شروع بازی کارت زرد دریافت کرد. دقیقه ۶۹ 
سیاوش یزدانی بر روی آل کثیر خطا کرد و ضربه 
ایستگاهی به نفع پرسپولیس گرفته شد. دقیقه ۷۰ 
ضربه ایستگاهی را شهریار مغانلو زد که با برخورد 
به سر مدافع استقلال به کرنر رفت. دقیقه ۷۱ 

ارسال ترابی را مدافعان استقلال دفع کردند. دقیقه 
۸۲ شجاعی از روی خط دروازه توپ را به بیرون 
کشید و مانع از گلزنی استقلال شد. دقیقه ۸۵ ضربه 
ایستگاهی به نفع استقلال گرفته شد. توپ ارسالی 
قائدی را به خوبی لک گرفت. داور مسابقه ۵ دقیقه 
وقت اضافه برای نیمه دوم بازی را گرفت. دقیقه 
۹۰+۲ مظاهری شوت ترابی را دفع کرد. دقیقه 
۹۰+۶ درگیری بین بازیکنان ۲ تیم به وجود آمد. 
پس از خطای محمد نادری روی میلاد سرلک، 
درگیری شدیدی در وسط زمین بین بازیکنان 
ایجاد شد. داریوش شجاعیان و بهزاد غلامپور 
در این صحنه با فرشاد فرجی و محمدحسین 
کنعانی زادگان وارد درگیری شدند. کریم باقری 
هم بلافاصله وارد این معرکه شده و وی را از صحنه 
دور کرد. در نهایت با وساطت سرپرست های دو تیم 
و مسئولان برگزاری مسابقه این غائله ختم به خیر 
شد. دقیقه ۹۰+۶ فرجی از داور مسابقه کارت قرمز 
دریافت کرد و اخراج شد. این بازی با نتیجه یک بر 
صفر به نفع سرخپوشان به پایان رسید. شاگردان 
گل محمدی با این پیروزی بالاتر از سپاهان به 
صدرجدول رسیدند. استقلال نیز جایگاه سومی 

خود را به گل گهر داد و در رده چهارم ایستاد. 

 تست دوپینگ
با اتمام دیدار تیم های پرسپولیس و استقلال 
که با تک گل عیسی آل کثیر به نفع سرخپوشان 
تهران تمام شد، ماموران نادو )ستاد مقابله با 
تست دوپینگ( دو بازیکن از هر تیم را برای تست 
دوپینگ فراخواندند. عیسی آل کثیر و وحید 
امیری از پرسپولیس و شیخ دیاباته و بابک مرادی 

از استقلال تست دوپینگ دادند.
  صحبت های  یحیی

یحیی گل محمدی پس از برد مقابل استقلال 
تهران گفت: شهرآورد همیشه حساسیت خاص 
خود را دارد و برای هر دو تیم بازی سنگینی بود. 
موقعیت های زیادی در این مسابقه ندیدیم و در 
این بازی بیشتر درگیری های فیزیکی دیدیم. وی 
ادامه داد: دو تیم موقعیت خاصی به هم ندادند 
اما ما از تک موقعیت های خود به خوبی استفاده 
کردیم و توانستیم سه امتیاز شیرین به دست 
آوریم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس، ادامه 
داد: از بازیکنانم که مشکلات زیادی دارند تشکر 
می کنم و امیدوارم باشگاه به مشکلات آنها توجه 
بیشتری کند. نمی خواهم در خصوص بحث 
مالی و پرداختی ها صحبت کنم زیرا این بحث 

درون خانوادگی است. وی تصریح کرد: امیدوارم 
همانطور که بازیکنان تلاش می کنند مسئولان نیز 
برای جبران زحمات آنها تلاش کنند و به امید خدا 
مشکلات حل می شود. گل محمدی در خصوص 
اعتراض های زیاد در طول بازی، اظهارداشت: نبود 
تماشاگران و حساسیت مسابقه دلیل این موضوع 
است و امیدوارم ما خودمان را اصلاح کنیم و 
داوران هم با تمرکز بیشتر کار کنند. وی گفت: 
نباید سوت داوران با اعتراض های نیمکت ها تغییر 
کند و باید برای ارزیابی دقیق عملکرد داور فیلم 

بازی را مجدد مشاهده کنیم.
 نظر کارشناس

محمود کلهر در خصوص برتری پرسپولیس 
مقابل استقلال گفت: پرسپولیس به حق خود 
رسید و حتی می توانست گل های بیشتری به 
ثمر برساند. پرسپولیس در تمام دقایق بازی برتر 
از حریف بود زیرا با برنامه به میدان آمده بود. 
وی با اشاره به دلایل شکست استقلال ادامه داد: 
استقلال در این مسابقه بسیار عصبی وارد میدان 
شد و این موضوع به این تیم ضربه زد. استقلال 
جنگ  هافبک ها را واگذار کرد و خوشبختانه 
پرسپولیس در خط هافبک و دفاع کاملا برتر از 
حریف در زمین ظاهر شد. کاپیتان اسبق تیم 
فوتبال پرسپولیس افزود:  یحیی گل محمدی 
دلیل اصلی برد پرسپولیس بود زیرا بهترین 
ترکیب را روانه میدان کرد و در طول بازی نیز 
توانست به خوبی شاگردان خود را کنترل کند. 
یکی دیگر از دلایل برد پرسپولیس تعویض های 
بسیار خوب یحیی بود. کلهر در خصوص شانس 
قهرمانی پرسپولیس در این فصل، اظهارکرد: 
پرسپولیس شانس اول قهرمانی در لیگ است و 
به اعتقاد من بازهم در پایان فصل جشن قهرمانی 
خواهیم گرفت. ما بهترین بازیکنان را در اختیار 
داریم و هیچ تیمی توان رقابت با پرسپولیس 

را ندارد.
  نتایج دیگر دیدارها:

تراکتور یک – صنعت نفت یک
گل گهر یک – ذوب آهن صفر

آلومینیوم اراک یک – شهرخودرو صفر 
نساجی یک – فولاد صفر

رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص آخرین وضعیت این 
فدراسیون توضیحاتی را بیان کرد. وی می گوید: تلاش برای توسعه 
فوتبال بانوان حائز اهمیت است. این جزو برنامه های ما بوده و برای 
خودمان افتخار می دانیم، زیرا جزو مشیت فدراسیون فوتبال است.

 تیم ملی بانوان 
شهاب الدین عزیزی خادم اظهارداشت: من بسیار خوشحال 
هستم با وجود مشکلات و شرایط سخت فدراسیون فوتبال درباره 
میزبانی جام جهانی و سایر مسائل، تیم ملی بانوان به رنکینگ 
برگشت و این موضوع با وجود نا به سامانی ها جای خوشحالی دارد. 

او ادامه داد: یکی از نکات مهمی که برای تیم همکار من مهم حائز 
اهمیت است تلاش برای توسعه فوتبال بانوان است و روی 

این موضوع کار خواهیم کرد. این جزو برنامه های 
ما بوده و برای خودمان افتخار می دانیم.

  حمایت از لیگ های بانوان
عزیزی خادم ادامه داد: تا جایی که برای ما 
امکان داشته باشد در این راه قدم برمی داریم. 
یکی از برنامه های مورد تصویب در جلسه اول 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال این بود که تیم های 
لیگ برتری در حوزه تیم های پایه و بانوان تیم داری 
کنند، قطعا در این جهت پس از پایان لیگ با 

دوستان صحبت می کنیم تا برنامه ریزی انجام شود و این امر به 
توسعه فوتبال بانوان کمک خواهد کرد. چنین بحثی هم سبب 
شکوفایی فوتبال بانوان می شود و هم در جهت موازین عدالتی 
و توزیع عادلانه قرار می گیرد. اتفاقات میمون و مبارکی افتاده و 
وظیفه خودمان می دانیم از فوتبال بانوان حمایت کنیم. این امر 

برای ما یک افتخار است. 
  توسعه فوتبال بانوان  

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: مطمئن باشید فدراسیون در 
حد توان و بضاعت خود به توسعه فوتبال بانوان و نگاه 
عدالتی در این مسیر قدم برمی دارد. به هر حال 
فدراسیون نوپاست و با مشکلات متعددی مواجه 
شده، اما در کمتر از ۲ ماه و نیم 
تیم ملی فوتبال بزرگسالان 
سرمربی  زیرنظر  بانوان 
مریم  مثل  باتجربه ای 
ایراندوست و همکارانش 

کار می کند.
 دیدار دوستانه 

درباره  عزیزی خادم 
ادعای مریــم ایـــراندوست مـــبنی 

بر موافقت فدراسیون فوتبال به برگزاری یک دیدار دوستانه در 
ورزشگاه آزادی افزود: دیدم ایراندوست درباره تیم شارلووا صحبت 
کرد، اما این مسائل در حد صحبت بود. توافق اولیه تاکنون انجام 
نشده، اما امیدوارم چنین اتفاقی بیفتد و فوتبال بانوان بتواند ضمن 
بهره مندی از ظرفیت های بین المللی از تمام زیرساخت ها استفاده 
کند. بازی در ورزشگاه آزادی پیشنهاد خوبی است. او ادامه داد: 
ورزشگاه آزادی تنها متعلق به آقایان نیست و همه می توانند از آن 
استفاده کنند. ورزشگاه آزادی در اختیار فدراسیون نیست، اما با 
این وجود اگر برنامه ای باشد که منافاتی با فدراسیون و شرکت 
توسعه و تجهیز نداشته باشد برگزاری بازی در ورزشگاه آزادی 

حرکت خوبی است.
  اسکوچیچ

عزیزی خادم در مورد مطرح شدن شایعه مذاکره با برانکو 
ایوانکوویچ با وجود قرارداد با اسکوچیچ توضیح داد: اسکوچیچ با 
قدرت است و از او حمایت می کنیم. همگرایی و وحدت مناسبی با 

بازیکنان تیم ملی و کادرفنی وجود دارد.
او در مورد وضعیت منصور قنبرزاده سرپرست دبیر کلی   قنبرزاده 

فدراسیون فوتبال، اظهارکرد: او کارش را با قدرت انجام می دهد 
و مشکلی ندارد.

  پرونده شستا 
رئیس فدراسیون در خصوص حاشیه های شرکت شستا و 
فدراسیون فوتبال عنوان کرد: من فکر می کنم تیم حقوقی ما به 
اندازه کافی در این مورد صحبت کرد. امیدوارم در این موضوع آنچه 

به نفع فوتبال است رقم بخورد.

شهاب الدین عزیزی خادم؛ رئیس فدراسیون فوتبال:

حمایت از فوتبال بانوان باعث افتخار ماست

پرسپولیس یک –   استقلال صفر

 صدر جدول سرخ شد 

صدرنشینی پس از درگیری گلادیاتورها


